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Betreft: vragen ex artikel 37 De Hobbendonken 
 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Onze fractie maakt zich ernstig zorgen over basisschool De Hobbendonken en de voortgang 
in de zogenaamde 2de onderwijscarrousel. 
 
2de onderwijscarrousel 
Jarenlang hebben het onderwijsteam en de ouders en leerlingen van De Hobbendonken in 
grote onzekerheid geleefd over de toekomst van de school. Deze onzekerheid viel weg toen 
in de raadsvergadering van 26 mei 2009 de plannen rondom de 2de onderwijscarrousel 
werden aangenomen. Kort gezegd voorzag dat besluit er voor De Hobbendonken in, dat de 
school met behoud van kwantiteit (nu en naar de toekomst) en onderwijskundige kwaliteit 
zou kunnen verhuizen naar de Wilgenbroek.  
 
Dat besluit voorzag er ook in dat de gemeente met het schoolbestuur en de 
medezeggenschap, met daadkracht zouden kunnen gaan werken aan een programma van 
eisen en zaken als de toekomstige verkeersafwikkeling. En niet op de laatste plaats, dat er 
bij de ouders draagvlak gevonden zou worden. 
 
Ondanks het feit dat de politieke meningen over de verhuizing verdeeld waren, ontstond er 
door dit besluit in ieder geval duidelijkheid en konden De Hobbendonken en de andere 
scholen die in de onderwijscarrousel meedoen, verder met het ontwikkelen en uitvoeren van 
de plannen. 
 
Verandering van raadsbesluit 
Eind maart presenteerde de nieuwe coalitie haar plannen voor Boxtel in het 
beleidsprogramma ‘Samen verder: de burger centraal’. Tot onze grote verbazing wordt in dat 
programma een regelrecht mistgordijn opgetrokken over de 2de onderwijscarrousel. Aan de 
ene kant wordt er in dat plan gesteld dat de 2de onderwijscarrousel onverkort voortgezet 
wordt en aan de andere kant wordt er in de tekst een wazig voorbehoud gemaakt. Een  
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voorbehoud dat in de bespreking van de 2de onderwijscarrousel in de gemeenteraad nooit op 
tafel is gekomen. 
 
Toen onze fractie bij de bespreking van het beleidsprogramma duidelijkheid vroeg over de 
bedoeling van de tekst, kwam de aap uit de mouw. Nu wordt er ineens een voorbehoud 
gemaakt of De Hobbendonken wel in volle omvang in de nieuwe locatie Wilgenbroek past.  
 
En de huidige wethouder Van der Zanden deed daar eerder in de media al een schepje 
bovenop door in een artikel in Brabants Centrum van 1 april 2010 het besluit over de 
verhuizing van De Hobbendonken naar de Wilgenbroek opnieuw publiekelijk ter discussie te 
stellen. Er daarbij overigens aan voorbij gaande dat er in het beleidsprogramma van zijn 
eigen coalitie is gesteld dat daar in samenspraak met alle spelers in het onderwijsveld eerst 
onderzoek naar wordt gedaan en dat zo’n verhuizing ook wel eens een zeer langdurige 
kwestie kan gaan worden, omdat er dan bijvoorbeeld een bestemmingsplanwijziging nodig 
is. 
 
Onbetrouwbaar bestuur 
Deze gang van zaken en vooral de manier van communiceren doen het Boxtelse bestuur 
geen goed. Sterker nog: het college toont zich door deze handelswijze een uiterst 
onbetrouwbare gesprekspartner.  
 
Kennelijk is in de coalitie het politieke compromis gesloten dat de partijen die in de 
verkiezingscampagne om het hardst schreeuwden dat er op korte termijn een school in 
Munsel/In Goede Aarde moest komen (en dat het belachelijk was dat dit niet door een 
verhuizing van De Hobbendonken was bewerkstelligd), op deze manier toch nog iets van 
hun beloftes overeind kunnen houden. Dit is echter wel het voorhouden van een worst aan 
bewoners, want de procedures voor het wijzigen van het bestemmingsplan en de 
bouwvergunning duren jaren en jaren! 
 
Verkeerd geïnformeerd 
Een andere conclusie valt niet te trekken, want anders zijn we verkeerd geïnformeerd in 
aanloop naar de besluitvorming over de 2de onderwijscarrousel. In heel het raadsvoorstel van 
26 mei 2009 is immers geen enkele kanttekening geplaatst over het punt of De 
Hobbendonken in de volle omvang over zou kunnen naar de locatie Wilgenbroek. 
 
Nieuwe zorgen en onrust bij ouders en het onderwijsteam 
Onze fractie maakt zich inmiddels grote zorgen over de toekomst van De Hobbendonken. Er 
dreigt een teruglopend leerlingenaantal en ouders zijn momenteel zeer terughoudend als het 
gaat om het inschrijven van hun kinderen op De Hobbendonken. Wat moeten de ouders die 
hun kind graag in Oost naar school willen laten gaan en voor De Hobbendonken gekozen 
hebben bijvoorbeeld nu doen?  
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Deze zorg wordt door veel ouders gedeeld en tevens uitgesproken door de 
Medezeggenschapsraad van De Hobbendonken, die er in hun vergadering van 30 maart 
2010 ook al een punt van hebben gemaakt.  
 
Onze fractie vindt dat het tijd wordt dat het door deze coalitie en dit college gecreëerde 
mistgordijn optrekt en dat er duidelijkheid geschapen wordt. 
 
Conform artikel 37 RvO hebben wij derhalve de volgende vragen: 
 

1. Vindt u met ons dat er snel, voor het einde van het huidige en ver voor het begin van 
het volgende schooljaar, duidelijkheid moet komen, zodat ouders daar in de 
schoolkeuze van hun kind nog rekening mee kunnen houden? 

2. Waarom is in het raadsvoorstel van 26 mei 2009, onder het kopje kanttekeningen 
geen opmerking gemaakt over de eventuele moeilijkheden of De Hobbendonken in 
zijn volle omvang naar de Wilgenbroek zou kunnen verhuizen? 

3. In welke openbare stukken is het onder 2 genoemde punt terug te vinden? 
4. Wat is op dit moment de stand van zaken in het overleg over het Programma van 

Eisen en wanneer verwacht u dat overleg afgerond te hebben? 
5. Is er al gesproken over de toekomstige verkeerssituatie rondom de Wilgenbroek en 

wat is daar uitgekomen? 
6. Worden de omwonenden van de Wilgenbroek nog bij de besluitvorming betrokken? 

Zij zijn immers ook belanghebbenden. 
7. Moet er niet een nieuw raadsbesluit worden genomen over de 2de onderwijscarrousel, 

nu het eerder genomen besluit zo ingrijpend is gewijzigd? Wij gaan er vooralsnog 
vanuit dat het college het eerder genomen besluit onverkort uitvoert. 

 
Wijkscholen 
Tenslotte willen wij aan dit schrijven nog toevoegen dat elke partij in de gemeenteraad zich 
heeft uitgesproken over wijkscholen in alle wijken. Dit is door een aangenomen motie op 26 
mei 2009 door de raad ook nog eens nadrukkelijk bevestigd. Onze fractie zal zich de 
komende periode daarvoor inzetten. In wijk Munsel/In Goede Aarde liggen er zeker kansen 
als in een nieuw bestemmingsplan Munsel ook voorzien kan worden in een school, samen 
met de nieuwbouw die er dan wellicht kan plaatsvinden. 
 
Ervan uitgaande u met dit schrijven voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling 
in afwachting van uw snelle reactie. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


